
   

 
 

 
 

 
 

 
 

Referat fra skolebestyrelsesmøde 
mandag den 25. november 2024 kl. 17.00-19.00 

 
  
Afbud fra: Maria, Birgitte, Christina, Gitte og Mette 
 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Ingen bemærkninger. Referatet er godkendt 
 
2. Orientering fra elevrådet 

• Elevrådet har talt om, hvorvidt der kan leveres mad på skolen? (Karina har talt med 
madservice i kommunen, og måske er der en åbning der. Vigtigt at skolen ikke er en del 
af det praktiske omkring skolemad). Der bliver kigget på forskellige muligheder. 

• Ønske om at skolen har en halloweenfest for alle (som høstfest). 

• Ønske om opgradering af skolehaven. Uklart hvad ønsket konkret går på. JB 
undersøger. 

• Mere varme i klasserne. 
Lille elevråd: 

• Snak om den gode tone blandt eleverne. 

• Arbejde med at toiletterne skal blive et bedre sted for alle. Elevrådet vil være aktive 
omkring det. 

• Tale om børnerettigheder også på øvrige dage end selve børnerettighedsdagen. 

• Elevrådene skal tale om, hvordan vi bruger de 30.000 kroner, der er indsamlet til en 
fælles dag for alle. 

 
3. Event d. 3. december 2024 
Lygte-event. Skolen har indkøbt små reflekser, der kan hænge i hegnene. Bygma har sponseret 
15 sæt lygter. 
Karina har lavet en folder, som kan uddeles til eleverne med en konkurrence samt et skriv til 
forældre. Skolen trykker og sørger for at klasselærerne uddeler. Præmien er flødeboller til hele 
klassen. Forældre-skrivet sendes til forældrene på aula inden eventet. 
 
4. Skolehaven 
I 2024 har det kostet 105.500 at drifte skolehaven. Heraf er 80.000 løntimer.  
10.KlasseCenter har interesse i at have et valgfag i skolehaven.  
Skolebestyrelsen ønsker at bevare skolehaven et år mere. 
JB forespørger park og vej omkring græsslåning i skolehaven. 



   

 
 

 
 
 
5. Fonde 
Ledelsen har en aftale med Munkebo Skole om at komme på rundvisning i forhold til 
udsmykning af skolen. Herefter undersøges hvilke fonde, vi eventuelt kan søge. 
 
6. Gennemgang af egne principper 
Udsættes til næste møde. 
 
7. Orientering fra ledelsen 
JB har talt med 7., 8. og 9. årgang omkring deres opførsel, når der er sne. De er nu forbudt 
adgang til sportspladsen resten af skoleåret, når der er sne.  
Prøvehandlingen med 60 minutters lektioner begynder efter jul og 12 uger frem. 
10.KlasseCenter har en klasse, der skal til Bruxelles i næste uge. 
 
8. Orientering fra formanden 
Dialogmødet med politikerne var desværre kun repræsenteret ved Linda og ansatte fra skolen. 
Vi savnede flere forældrevalgte.  
 
9. Orientering fra skolebestyrelsesmedlemmer 
Ingen bemærkninger. 
 

 


